
Referat FAU-møte Manglerud skole 
Dato og sted: 05.06.2023, Manglerud skole 

Antall deltakere: 29 

Referent: Marthe Stiansen Ökvist, leder FAU 

Dagsorden 
1. Velkommen og oppdatering fra forrige gang 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte 

3. Rektor informerer 

4. Innmeldte saker 

a. Natteravn: rekruttering 

b. Skolehagegruppa: søknad om midler til utstyr for vedlikehold av bodene  

5. Økonomistatus FAU 

6. Oppdatering fra arbeidsgruppene 

7. Eventuelt 

8. Gruppene jobber separat 

Saker: 

1. Velkommen og oppdatering fra forrige gang 
FAU-leder Marthe Stiansen Ökvist ønsket velkommen. 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte 
Referatene fra FAU-møtene 17.04.2023 og 08.05.2023, kun norsk, ble sendt ut i forkant av møtet. 

Ingen kommentarer. Lage engelsk versjon før publisering på skolens nettsider. 

3. Rektor informerer 

Førskoledag 
- Nesten 100 barn skal starte på skolen til høsten. Blir fire store klasser på 1. trinn til høsten. 

- Innholdsrik dag. Superbussen kom. 

Pridemarkering 
- Kommer sterkere tilbake til neste år med et felles opplegg.  

Foreldremøter 

- Rektor hadde møte med FAU-arbeidsgruppa skolemiljø og pedagogikk. FAU ønsker at det er en 

helhetlig plan for foreldremøtene med noen faste tema som skal opp på ulike trinn.  

- Skolen skal jobbe for å få til en mer strukturert plan for foreldremøtene. Det er mange på skolen 

som ønsker å bidra (helsesykepleier etc.). Kan også bruke foreldremøtene til å bygge fellesskap 

og at foreldregruppa står sammen.  

- Rektor tar en runde med skolen for å lage et klarere årshjul til tema på foreldremøtene.  



Gratisprinsippet og dugnad 

- Det har vært diskusjon i media. Utdanningsetaten har ikke gitt Osloskolen beskjed etter 

byrådens siste uttalelse. 

- 8. trinn nå: hold den planlagte dugnaden nå i juni. Om det skulle komme kontrabeskjed fra 

Utdanningsetaten senere, vil trinnet ha penger til å gjøre noe senere uavhengig av om det blir 

og formen på klasseturen.  

17. mai: 
Bussene kom ikke slik som bestilt. Manglerud skole ble splittet i tre i toget og gikk med andre skoler. Det 

var ikke klager fra elevene som måtte vente i opptil 1,5 timer før bussene kom. Skolen kommer til å 

gjøre en evaluering av bussordningen før neste 17. mai.  

16. mai:   

Avviklingen av toget med 1. trinn, skolekorpset og barnehagene på Manglerud gikk kjempefint. Det var 

folk langs hele ruta.  

Annet: 

- Muntlig eksamen neste uke 

- Skolen jobber med klassesammensetning for de trinnene som skal bytte klasser.  

4. Innmeldte saker 

Natteravn: rekruttering 
- Natteravngruppa v/ Marit Stamnes ønsket å diskutere natteravnordningen neste skoleår og 

hvordan vi kan sørge for å rekruttere til alle "vaktene" fra de ulike klassene.   

- Natteravn: lista for neste år er klar. Årets arbeidsgruppe starter de to første gangene. Deretter 

klasser fra de trinnene som ikke har byttet klasser.  

- Lista legges også ut på Facebook-siden til natteravn. Årets FAU-representanter må skaffe folk fra 

sin klasse, spesielt de i starten. 

- Vitnemålsutdelingen i juni: 9. trinn går natteravn – kl 20 – 23. 

Skolehagegruppa: søknad om midler til utstyr for vedlikehold av bodene  
Saksframlegg var sendt ut forkant av FAU-møtet. 

Skolehagegruppa søker om 5500 kr til beis og annet utstyr for vedlikehold av bodene nå i sommer. 

Arbeidet vil gjøres av ungdommer i sommerjobb, som er organisert gjennom Geitmyra. Inkludert i 

totalsummen er ca 1000 kr til plastkasser, kroker og hyller til å organisere FAU-boden i skolehagen.  

Vedtak: FAU innvilger søknaden om 5500 kr til skolehagen for beis og annet utstyr.  

5. Økonomistatus FAU 
Økonomiansvarlig Stefan Nilsen informerte.  

17. Mai 

- Resultat overskudd: 70 902,94 kr. Ca. samme som i fjor. Deles i tre mellom FAU, 4. trinn og 

korpset. 

- Tar med videre til neste år at det er positivt å bruke det utstyret vi har. Griller og leker etc. 

Trenger ikke leie inn så mye.  



- Loomis for kontantkasse fungerte veldig bra.  

Dugnader 

FAU kan nå fakturere slik at de som skal delta på dugnader ikke får pengene utbetalt som lønn.  

6. Oppdatering fra arbeidsgruppene 

AKS 

- Gaute har oppdatert info på nettsidene – fungerende FAQ. Skal jobbe mer med å spisse 

informasjonen på nettsidene og FAQ. 

- Arbeidsgruppa har henta inn erfaringer på hvordan folk opplever aktivitetene og meldt det til 

AKS. 

- Aktuelle tema å jobbe med til neste år 

o Kosthold (lite penger) - er for dårlig nå, kunne muligens dratt på flere  



o Opplever at AKS ikke er interessert – kunne fått opplegg fra Geitmyra. 

- Arbeidsgruppa oppfordrer foreldre til å beholde deltidsplassen på AKS fordi da får AKS tilskudd. 

Deltidsplass er nå gratis for 1. - 4. trinn.  

Natteravn 

- Neste år:  

o Skal jobbe mer med rutiner 

o Få rekruttering til å fungere. 

Skolemiljø og pedagogikk 

- Plan for foreldremøter: hadde møte med rektor før FAU-møtet. 

Trafikksikkerhet, idrett og uteområder 

- Hørt med FAU Lambertseter: erfaring med etablering av sykkelfelt 

o Avkrefter at det var negativt og det heller har vært positivt 

- AKS har bestilt laftetømmer -- AKS fakturerer FAU for 20 000 kr. 

- Sykkelparken: planlagt ferdigstillelse i juni i år. Det er oppdatert på kommunens nettsider. 

- Neste år:  

o Hjertesone 

o Sykkelfelt 

Skolehagen 
- Var hærverk to ganger etter 17. Mai – innbrudd i boder etc. 

o Oppfordrer alle til å kikke innom skolehagen 

o Snakk med alle klassene. 

o Ikke skjedd noe alvorlig ennå.  

o Ikke gått ut over bedene.  

o Skolen var raskt på banen for å reparere. 

- Alle klassene er i rute for å plante ut. 

- Universell utforming av skolehagen – jobber med dette sammen med konsulent 

- Neste år 

o Skolehagen er skolens, og ikke FAU sin. Hvordan skal skolen og FAU jobbe sammen, 

hvordan skal skolen ta mer eierskap til skolehagen. 

o Trenger flere folk innenfor skolen utenom Karin som har kunnskap og eierskap til 

skolehagen. 

17. Mai 

- Gjennomføring på dagen gikk veldig bra. 

- Folk stilte opp 

- Lager erfaringsdokument til neste års komité. 

- Popcorn var veldig populært 

- Korpset fikk tilskudd fra bydelen.  

o Kjøpe inn noe som vi kan bruke på 17. Mai 

▪ Oppgradere leker eller kjøpe popcornmaskin. 

Skoleball og vitnemålsutdeling 



- Blir felles seremoni og separat fest etterpå. En fest for IC og en fest for klassene på den norske 

delen. 

- Gaver til lærerne og food truck til festen etterpå 

- Neste år: 

o Avhengig av tilbakemelding fra Utdanningsetaten om gratisprinsippet – det er mulig at 

skolen tar over skoleballet. 

7. Eventuelt 

Skal FAU-møter være sjeldnere? 
- FAU var enige om å teste ut å kun avholde seks FAU-møter neste skoleår og å ta ut flere faste 

punkter fra dagsorden. 

o Oppdatering fra gruppene skriftlig 

- Input faglig – heller litt lengre møter annenhver måned 

o Leseglede 

o Helsesykepleier 

o Gav no elitt ekstra  

o Røde kors 

o Spesialiseringmøter - dele opp i trinn – alle rep fra alle klasser trenger ikke å være med 

hele tiden?  

▪ Mer spissede møter: mulig å ha tolk på noen av dem når det gjelder IB/IC -- de 

har også sitt eget parent council 

• FAU-styret hører med rektor 

▪ Lettere å inkludere IB/IC:  

▪ Manglerud og IB: jobbere tettere sammen som foreldre og skole  

- Arbeidsgruppene jobber uansett når de trenger 

- Alltid rep eller vara som kommer alltid 

8. Møteslutt og videre gruppearbeid 
Gruppene jobber videre. Møteslutt kl 20.00. 


